

Platform Dagangan Tumpuan Emas Yang Ideal Penang Signature Gold Fair – A Project by MIJF

Pulau Pinang, Malaysia: Industri emas semakin berkembang di Malaysia kerana Malaysia dikenali sebagai negara pembuatan emas yang mantap di seluruh dunia dengan sejarah perdagangannya yang meluas. Pada tahun 2017, Penganjur – Elite Expo Sdn Bhd bermatlamat mengumpul pengeluar-pengeluar dan pembeli-pembeli barangan emas tempatan serta antarabangsa bersama-sama di bawah bumbung dengan menganjur **Penang Signature Gold Fair (PSG) 2017** - sebuah projek yang dirancang oleh Malaysia International Jewellery Fair (MIJF) dan ia akan diadakan di Pusat Konvesyen Straits Quay (SQCC), pada 11 – 13 Ogos 2017.

Pihak penganjur berasa syukur atas kerjasama dengan Province Wellesley Gold & Silver Ornament Association dalam melangsungkan Pameran Emas yang hanya berada di Asia Tenggara. Projek ini terletak secara strategic di Pulau Pinang yang dikenali sebagai destinasi membeli-belah yang ideal untuk barangan emas kerana industri sebelum ini bermula dari ketukangan emas yang mahir selama lebih dari satu abad. Dengan permulaan pameran emas di Pulau Pinang, PSG 2017 bertujuan untuk mempromosikan ketukangan emas Malaysia serta membesarkan potensi Negara dalam pasaran emas ke peringkat dunia.

Pengenalan Hosted Buyers Program

Malaysia bermatlamat menjadi salah satu pembekal barangan emas utama di dunia kerana caj buruh Malaysia bagi setiap gram emas adalah lebih rendah daripada Negara-negara lain, terutamanya China. Justeru, PSG 2017 bercita-cita tinggi untuk menjadi pameran perdagangan barangan emas yang terkenal di dunia dan merentasi rantau ini untuk mempromosikan kraftangan emas Malaysia. Bukan itu sahaja, PSG 2017 semoganya pembeli-pembeli dapat menjalin hubungan perniagaan yang kukuh dengan pengeluar-pengeluar barangan emas melalui pameran ini.

Dengan itu, PSG 2017 menawarkan peluang untuk pembeli-pembeli antarabangsa untuk melabur dalam barangan emas dengan pengenalan “Hosted Buyers Program”. Pembeli-pembeli yang menyertai program ini berlayak untuk menikmati keistimewaan hotel 4-Bintang yang percuma, temu janji bersemuka dengan pengeluar-pengeluar barangan emas untuk menjalankan perniagaan.

PSG 2017 Acara Kemuncak

Di dalam **PSG Pertunjukan Fesyen Barangan Emas**, acara ini merasmikan dengan memamerkan produk barangan emas yang terbaik. Pertunjukan Fesyen ini merupakan satu-satunya pertunjukan fesyen yang menonjolkan perhiasan emas yang akan disesuaikan dengan keperluan pembeli-pembika dan ia akan berlangsung pada 11 Ogos, 11.30 pagi. Melalui acara ini, peniaga-peniaga bukan sahaja dapat mengiklankan barangan emas yang paling terpuji, lagipun dapat mempamerkan perhiasan hidup secara langsung dan penuh tenggelam dalam keindahan barangan emas.

Di samping itu, penganjur juga mengumpul Presiden-presiden persatuan goldsmith di seluruh dunia termasuk Dubai, India, Nepal, Turki, China, Hong Kong, Taiwan, Thailand, Malaysia dan lain-lain untuk mengambil bahagian dalam **PSG International Gold Summit**, dengan setiap presiden individu membincangkan dan berkongsi import barangan emas dan dasar eksport setiap Negara, maka semua ahli persatuan goldsmith dapat mempunyai pengetahuan yang mendalam tentang pasaran emas global.

Bersempena dengan itu, penganjur pula menghantar jemputan kepada pembeli-pembeli di seluruh dunia untuk menghadiri **PSG International Networking Night** untuk meneroka peluang pelaburan dan rangkaian perniagaan antarabangsa yang tidak terhad. Dengan ini, penganjur beryakin bahawa pembeli-pembeli tempatan dan antarabangsa tidak akan kecewa dengan susunan hospitaliti.

Melalui PSG 2017, pembeli-pembeli dapat mempunyai pelbagai sumber emas yang berlainan berdasarkan jenis karat atau kehalusan emas seperti 22K, 21K 18K dan sebagainya. Kategori yang berbeza dari barangan emas seperti gelang, kerongsang, kalung, cincin, anting-anting, syiling emas dan bar emas, alat dan jentera serta yang berkaitan dengan aksesori emas akan dibentangkan.

Juga, PSG 2017 akan menyediakan pelbagai koleksi barangan kemas buatan Malaysia yang elegan dan unik dengan demikian mendorong industri barangan emas tempatan ke peringkat antarabangsa.

Untuk sebarang pertanyaan, sila layari www.mijf.com.my/penanggold atau hubungi penganjur - Elite Expo Sdn Bhd melalui emel penanggoldfair@gmail.com atau telefon +603 5891 1157.

Jumpa anda di PSG 2017!

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi Penganjur di:

Ms Miko Chong

Elite Expo Sdn Bhd

PR & Communications Executive

Tel : 603 5891 1157 ext. 116

Emel : mikochong@elite.com.my